
                                                                                                                               Ve Svinčanech dne 10.12.2019 

 

 

 

Výstup z porady osadního výboru Nákle 

 

 

Dobrý den, srdečně zdraví, po našem společném jednání tu mám opět pár věcí k dořešení: 

 

 

1) Zajímá nás kdo bude zodpovědný za splnění podmínek, které požaduje SUS Pardubice? Obec 
nebo SUS? Máme na mysli hlavně výpočet kapacity příkopu na odvod vody?  

2) Po letošních 2 nehodách u Nákelské křižovatky, bychom navrhovali větší zvýraznění např. do 
svítivého rámečku označit svislou dopravní značku křižovatky spolu s označením zákazu 
předjíždění v okolí dané křižovatky. Maximální rychlost bychom ponechali , jelikož tu nikdo 
nepovolí omezit.  

3) K blikající lampě číslo 5 a 6 přibyla i lampa číslo 7. 
4) Opět tu vyvstal dotaz na osázení polňačky mezi Náklí a Svinčany, jelikož v současné době jsou 

k dispozici tučné dotace na osázení stromy. Byli by snad možné na tak široké cestě osadit u 
kraje tak, aby nepřekážely případné cyklostezce.  

5) Jak se má situace s požárním atestem Hydrantu před ? 

6) Je-li již vybrán dodavatel Altánu?  

 

 

Doplňující informace poskytnu na zasedání.  

Děkuji za pozornost  

Za osadní výbor přilehlé místní části Nákle  

Marcel Beran předseda 

 


